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Dato: 16. august 2011
J.nr.: 11/66754

Folketinget, Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik
Christiansborg

Ministeren for flygtninge, indvandrere og integrations besvarelse af spørgsmål nr. 
419, alm.del. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (SF).

Spørgsmål nr. 419:

”I forlængelse af besvarelsen af UUI alm. del – spørgsmål 374 bedes ministeren redegøre 
for antallet af sager, hvor man har lagt indkøbsbonner og lignende til grund for en afgørelse 
om familiesammenføring.”

Svar:

Udlændingeservice har oplyst, at det ikke er muligt at skaffe statistiske oplysninger om antal-
let af sager, hvor udlændingemyndighederne har tillagt indkøbsboner og lignende bevis-
mæssig betydning for en afgørelse om familiesammenføring, da dette forhold ikke registre-
res i de elektroniske sagsbehandlingssystemer.

En besvarelse af spørgsmålet vil derfor kræve en manuel gennemgang af samtlige ansøg-
ninger om opholdstilladelse efter EU-reglerne. Det vil betyde en gennemgang af flere tusinde 
sager, hvilket udlændingemyndighederne af ressourcemæssige årsager ikke finder grundlag 
for at iværksætte.

Med venlig hilsen

Søren Pind
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